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A Vasmacska Stúdiószínpad ad otthont aVasmacska Fi]mklub vetítéseinek, amely először október ro-én volt, majd
október r7-én és r9_én lesz legközelebb a Kutyám Killer filmmel. Miért érdemes filmklubba járni? Erről a színészek
vallanak.

Hory pontosan rnirő] szól ó§ miért is érdemes a filmk]ubot látogatni, erről beszélgettek a klub vezetőjével és

színészekkel a színházi lábjegzetben Szabó Gáborral a filmklub vezetőjével, Fabó Tibor, Olasz Istr'án és Szabó

viktor sánművészekkel,
Szabó Gábor: "Tervezem Clint Eastu.ood, Szabó István, Kubrick film bemutatását, emellett sz,lovákiai vap cseh

filmeket, amelyekben a mi színészeink is tündökölnek. Tervez,em a Barackliget vetítését, amelyre hivok vendégeket

is. A filmeket bárkinek ajánlom, gimnazistától kezdve nyugdíjasig. ,, Eleinte nem kortárs fi]meket, hanem k]asszjkus

filmeket vetítettünli, melyeknek az újranézése is élmény a néz,őknek. A közös élmény jelentősége, és ez érvényes a

színházra is, amikor eryütt nézi a közönség, epütt reagál és ugvanakkor van csöndben. Ebhen van valami plusz, Ós

ezért élmény a mai napig a színház, és valószínűleg ezért marad meg annak a mozi is,"

Fabó Tib<lr: "Nagon jó, eryrészt megszűnt a mozikultúra Komáromban, igaz túl Komáromban van, de ott főkópp hollyrvoodi fiJmeket adnak elŐ.

Egy fi}mklub azért jó, mert annak a tartalmát mással lehet megtöltcni, melyek kevósbó populárisak és uryanakkor kiválók. Mindenképpen csak az

menjen, aki szereti a csemegét, illetve olyan emberek is, akik kíváncsiak, ós szeretnék tudni, hogy esetlcg az általunk látott filmeken túl nri létezik még.

É,s hál' Istennek, ahory nézem a törekvése ennek a filmklubnak pontosan az, hogy ilyen filmeket mutasson be szelssebb körben. Én remélem, hogy

sokan lesznek kíváncsiak a programokra.
olasz IstváLrr: "Azaltal, hory eldöntöm és elmegtek arra a bizonyos filmre, már nincs mód, hory esetleg mást fogok csinálni, vap valami történik, és

nem nézem véei8, mint ez a házimozinál lehetséges, Ennek megvan a formája, összejövünk, beülünli, megnézzük és esetleg utána negbeszéljük a

látottakat.
Szabó Viktor: Azt ajá,rüom, ho6, ne avéleményeket hallgassuk meg ery filmről, hanem először nézze meg minderüi azt abizonyos filmet.

A héten esütörtökön Kennet Lonergan: Margaret c, filmjét nézhették meg. Jövő héten a Kutyám Killert vetítik, október r7-én rB:3okor és október r9-

érr r8 órakor.

Az aktuális rr:úsotról a színlráz 1rorrlapján tajékozódlratnak az érdektódők.
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